
 

‘s-Hertogenbosch, 8 januari 2024 

Schriftelijke vragen aan het college van Gedeputeerde Staten op grond van artikel 31 van het 
Regelement van Orde. 

Betreft: Gemeente Tilburg steekt definitief stokje voor komst nieuwe mestfabrieken.  

Geacht College, 

In de krant en online verscheen 8 januari 2024 het nieuwsbericht: ‘Tilburg steekt definitief stokje 
voor komst van nieuwe mestfabrieken’1 . De gemeente Tilburg geeft aan dat door stankoverlast, 
geluidshinder en luchtverontreiniging er geen plek meer is voor mestbewerking en mestopslag in de 
gemeente. De provincie heeft al eerder bezwaar gemaakt tegen dit verbod, omdat het niet past 
binnen de kringlooplandbouw opgave van de provincie.  

Hierover heeft BBB Brabant de volgende vragen: 

1. Is het college bekend met het nieuwsbericht? 
2. Is het college het met de BBB eens dat de provincie ook nu weer actief bezwaar moet maken 

bij de gemeente Tilburg om dezelfde redenen als vorige keer? Zo ja wanneer gaat dat 
gebeuren? Zo nee, om welke reden niet? 

3. Is het college het met de BBB eens dat mestbewerking/ verwerking en vergisting installaties 
kunnen helpen bij het terug dringen van methaan en stikstofuitstoot en het Brabant helpt bij 
het produceren van groene energie en nieuwe vormen van kunstmestvervangers?  

4. Is het college het met de BBB eens dat de aanname van de gemeente Tilburg over grote 
stikstofuitstoot van dergelijke installaties onjuist is? Zo ja hoe gaat de provincie hierover met 
de gemeente in gesprek om dit te weerleggen? Zo nee, om welke reden niet? 

5. Is het college het met de BBB eens dat het besluit van de gemeente Tilburg straks als een 
olievlek door andere gemeente gebruikt gaat worden om mestbewerking tegen te houden? 
Zo ja wat gaat de provincie hier actief tegen doen? Zo nee, om welke reden niet?  

6. Is het college het met de BBB eens dat dergelijke besluiten vaak op onderbuikgevoel en 
maatschappelijke druk berusten dan dat er werkelijk gekeken wordt naar de impact op de 
omgeving? Zo nee, om welke reden niet? 

7. Is het college het met de BBB eens dat de provincie actief informatie moet verstrekken aan 
gemeente en inwoners over dergelijke mestverwerking en bewerking en zo het negatieve 
imago weg moet nemen. Dit om te zorgen dat Brabant niet vastloopt met het 
landbouwbeleid en de weg naar kringlooplandbouw? Zo ja hoe gaat de provincie dit 
aanpakken? Zo nee, om welke reden?  

Met vriendelijk groet, 
 
Namens de BBB Fractie,  
Marco Havermans  
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